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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-09-04 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  M A T S  S V E N S S O N  
V I C E  O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M  

L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  S O F I A  G U N N A R S S O N  
L E D A M O T  F O C  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  E R I K  N I L S S O N  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

 Representant från SNF saknades under mötet. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 arrangerade under måndagen en sagosittning som var lyckad. Imorgon, fredag, ska de ha 

DuP. Nu planerar de för bastun och finalsittsen som de ska ha nästa vecka. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP i veckan arrangerat nollrocken och det gick bra. Det var några småsaker som krånglade men 

inget som märktes utåt. Senare idag är det pubrunda som de nu håller på att förbereda. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har fullt upp med saker hela tiden men det flyter på bra. Nu i helgen har de hajk.  De har 

krockat med deras bil och det kommer att kosta 3000 kr att laga den. Dessa pengar tar de från 

deras budget. 

§ 5 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har inget speciellt på gång men planerar för ett Fockör. De har flipper uppställda tider då 

nollan vistas i focus. 
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§ 6 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM håller på att arbeta med mentorskapsprogrammet Odyssén. Torsdagen den 11 

september kommer de att ha miniräknararrangemang med Vattenfall. Avtalet med Vattenfall 

gäller bara fysiker men Vattenfall ha gått med på att även matematikerna ska få miniräknare. 

§ 7 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Mikaela håller på att samla in allas nyckelnummer för att bättre ha koll på vilka nycklar som är i 

omlopp. Hon fortsätter även arbetet med att få in nycklar från tidigare år. 

Erik ska måndagen den 15 september ha kassörsutbildning för alla nya kassörer.  

Han ska lägga fram en preliminär budget som vi kan diskutera nästa möte. 

§ 8 MÖTESORDNING  
Vi diskuterade mötesordningen för styretmötena. Punkter som ska vara med på varje möte är 

Rundabordet och Föregående protokoll. Vi bestämde också att punkter av informationskaraktär 

ska vara i början av mötet och punkter som kan leda till diskussion i slutet. 

§ 9 NU-NÖJESLIVSUTSKOTTET  
Karin har varit på NU-möte. Det är Liv som ska gå i vanliga fall men då hon hade förhinder gick 

Karin i hennes ställe.  

På mötet berättades att Liv och Mats alternativt Karin och Mats kommer att bli kallade till 

kåren för att diskutera vissa sektionsmedlemmars uppträdande. 

De frågor som NU kommer driva under året är 

 Varför är det mest föreningsaktiva på arrangemang? 

 Varför missköter folk sig? 

 
NU ska ta fram en sittningshandbok där vi kan vara med och bidra. Bidraget ska skickas in 
innan fredag lv6. 
 
Kåren vill att vi ska berätta för dem om det händer något, t ex en personskada. 

§ 10 MOTIONER 
Motion angående att sexmästaren ska var en del av styret: Vi beslutade att vi står bakom 

denna motion. 

Motion om att flytta invalet av Dragos till lp4: Vi beslutade att vi även står bakom denna 

motion. 

§ 11 SEKTIONENS MATCHSTÄLL  
Det saknas delar i sektionens matchställ som dessutom är gammalt och slitet. Vi pratade därför 

om att skaffa ett nytt. FARM ska kolla om vi kan få dem sponsrade. 
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§ 12 SEKTIONSFUNKTIONÄRER  
Vi pratade om att senare i höst gå igenom sektionsfunktionärerna och se om det är någon post 

som kan tas bort. 

§ 13 OVERALLER  
Vi diskuterade om overaller till icke-förenings personer. Vi beslutade oss för att inte ändra 

någonting.  

§ 14 ACCESS TILL SOPRUMMET  
Samtliga i Foc vill ha access till soprummet.  

Beslut: Att ge samtliga i Foc access till soprummet. 

§ 15 FOTO 
Vi måste ta ett gruppfoto av styret till hemsidan, men vi kunde inte enas om ett lämpligt tillfälle 

att göra detta på. 

§ 16 ÖVRIG INFORMATION  
Mats ska på UO-möte imorgon fredag. 

Det är viktigt att föreningshemsidorna uppdateras med rätt namn och telefonnummer. 

§ 17 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte hålls den 11 september. 

§ 18 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Mats Svensson Mikaela Holm 
Ordförande Sekreterare 

 


